
 

 

 
 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 10.5.22 
 

Mødetidspunkt Valgmøde kl. 17-17.45 

Bestyrelsesmøde kl. 17.45-20.00 

 

Sted Personalerummet 

 

Medlemmer 

 

Samia Sofie Kappe, Formand (SK) 

Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Charlotte Krogh (CK) 

Morten Betack Storch (MS) 

Andjella Brogaard (AB) 

Lise Westergaard Christensen (LC) 

Margrete Christiansen (MC) 

Heidi Juul (HJ) 

Heidi Normann Eriksen (HE) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Mathilde Emilie Grønholm Jepsen, elevråd (MJ) 

Nanna Linea Wellendorph, elevråd (NW) 

Kommunalbestyrelsesrepræsentant Julie Quass Lykke Pedersen (JQ) 

Skoleledelse Karin Grüttner, (KG), Jacob Kofoed (JK)  

Fraværende m. afbud Morten Betack Storch (MS),  

Lise Westergaard Christesen (LC), 

Margrete Christiansen (MC) 

Heidi Normann Eriksen (HE) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Nanna Linea Wellendorph, elevråd (NW) 

 

Punkt/tid Dagsordenspunkt Dagsordentekst  

0 17.00 Valgmøde Bestyrelsen har inviteret til valgmøde, så inte-

resserede forældre kan komme og høre om 

arbejdet i bestyrelsen. 

Der kom en forælder for at høre om skolebe-

styrelsesarbejdet. Beskrivelsen af 
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TELEFON 45 42 37 22        
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skolebestyrelsesarbejdet sendes rundt i be-

styrelsen, så det kan danne afsæt for drøf-

telse med evt. interesserede forældre. 

 

 17.45 Spisning   

1. 18.00 Godkendelse af dags-

ordenen 

Dagsorden blev godkendt SK 

2. 18.05 Vikarordningen Bestyrelsen orienteres om status omkring vi-
karkorps og vikardækning. 
Bilag er skolens vikarhåndbog. 
 
Valdemar, der er vikar på skolen, berettede 
om livet som vikar. Der er generelt et godt ar-
bejdsmiljø for vikarer. Vikararbejdet er meget 
varieret, så man skal være opstillingsparat.  
Elevrepræsentanterne oplever, at vikardæk-
ningen er blevet bedre over årene. 
Der blev spurgt ind til statistik på omfanget af 
brugen af vikarer ift. læste timer. Dette bliver 
taget op til et af de kommende SKBmøder 
 

JK/KG 

3. 18.20 Elevrådet Mathilde og Nanna orienterer om aktuelle 
drøftelser og tiltag i elevrådet. 
 
Elevrådsrepræsentanterne berettede, at der 
ikke har været noget nyt fra elevrådet. Det 
fælles kommunale elevråd skal i den kom-
mende tid lave et interview med borgmeste-
ren. 
   
Elevrepræsentanterne spurgte ind til regler 
for nomineringer på 9. klasserne sidste skole-
dag.  
Ledelsen fortalte, at Sidste skoledag skal 
være sjov for alle elever på Skovlyskolen, og 
omdrejningspunktet ikke måtte være at ud-
stille andre elever. Nomineringer kan kun 
komme på tale, hvis de tager afsæt i en sød 
og god intention. Alle nomineringer skal god-
kendes af ledelse. Eleverne og elevernes for-
ældrene skal spørges.  
Der var opbakning fra SKB til denne linje. 
   
Det er vigtigt at fortælle kommende formænd 
og næstformænd i elevrådet, at det forventes, 
at de deltager i SKBmøderne.  
 

KG 

4. 18.35 Budgetstatus Status for skolens økonomi fremlægges. 
 
KG præsenterede budgetstatus for almen og 
specialafdelingen pr. d. 31.3.2022. 

KG 



 

 

Skolen følger forbrugsprocenten ift. tidspunk-
tet på året. Der er dog et højere forbrug på vi-
karbudgettet. Dette skyldes at forbruget af vi-
karer er højere i januar, februar og marts, da 
flere er syge pga. årstiden. Det vil udjævne 
sig over de næste måneder.   
 
Økonomien i Specialafdelingen er i højere 
grad end tidligere mere forudsigelig pga. et 
højere basisbeløb. Det er dog fortsat vanske-
ligt at styre økonomien, da kronebeløbet pr. 
elev er relativt højt, hvilket betyder at fire ele-
ver mere eller mindre kan betyde, om der 
skal ansættes eller afskediges en medarbej-
der.    
 

5. 18.50 Tilsyn med princip for 

SFO og SFK 

Skolebestyrelsen ønsker at føre tilsyn med 
følgende:  
- Hjemmesiden opdateres med de af Ruders-

dal Kommunes krav til mål- og indholdsbe-

skrivelse. 

- Der udarbejdes et årshjul for SFO/SFK’ens 
arbejde med programmer og mål for de pæ-
dagogiske aktiviteter, MiniSFO og samarbej-
det med specialsporene i det omfang, der er 
behov for det. 
 
Vi udskyder til næste møde. 
 
Skolen oplever, at det er svært at fastholde 
elever i 5. klasserne. 
 
Der var en forældrekommentar i forbindelse 
med en henvendelse fra klubben til en elev i 
forbindelse med tur ud af huset. Skolen følger 
op. 
 

SK 

6.  19.10 Forberedelse af tilsyn 

med princip for digitali-

sering 

 

Bestyrelsen forbereder det kommende tilsyn 
af princippet og beskriver, hvad der evt. øn-
skes en uddybning af. 
 
Evaluering af digitaliseringsprincippet skub-
bes til august og skal ses i sammenhæng 
med regler for brug af iPads og mobiltelefo-
ner. 
 

SK 

6. 19.20 Præsentation af elev-

trivselsmålingen 

 

Alle elever på skolen har gennemført en elev-
trivselsmåling. Skolen præsenterer resulta-
terne. 
 
JK fremlagde trivselsmålingen og fortalte, 
hvordan klasserne arbejder med 

JK/KG 



 

 

trivselsmålingen og hvordan ledelsen bruger 
målingen til at gå i dialog med klassernes læ-
rere/pædagoger 
 
SKB ønsker, at det systematiske arbejde 
med målingen bliver mere tydeligt for foræl-
dre og elever f.eks. via månedsbrev og foræl-
dremøde. 
 
SKB drøftede, hvordan bestyrelsens arbejde 
skal være med de undersøgelser og test, der 
arbejdes med på skolen. Der var enighed om, 
at det væsentlige var, hvordan skolen arbej-
der med resultaterne. 
 

9. 19.35 Nyt fra SkoleForum Der har været svarfrist på høringen i forhold 
til masterplanen. Bestyrelsens svar er indgi-
vet. Derudover har alle skolebestyrelser sam-
men afgivet et svar. 
 
Der er afsat 2 mio. til renovering af facaden 
af idrætsbygningen.  
Renovering af det indvendige af bygningen vil 
indgå i de kommende drøftelser omkring 
kommunens bygningsmasse og haller. 
 
Elevprognosen er positiv, men skævt fordelt. 
Det kan betyde at kommunen ser ind i at 
skulle ændre skoledistriktet for at få plads til 
eleverne. 
 

SK 

10. 

 

19.45 Meddelelser fra:  SK 

Formanden  Høringssvar til masterplanen er udsendt som 

bilag. 

 

 

Skoleledelsen   

Medarbejderne    

Andre   

11. Eventuel 

 

Der blev spurgt ind til vores siddemøbel ved 

muren. Løsningen bliver at rykke siddemøblet 

til muren til Birkely. 

 

 

 

Punkter til næste gang: 

Statistik på omfanget af brugen af vikarer ift. læste tider. 

Tilsyn med princip for SFO og SFK 

Evaluering af digitaliseringsprincippet skubbes til august. 
 



 

 

 

 


